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ACTA DE REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ D’ESPAIS I EQUIPAMENTS 

DE LA FACULTAT DE GEOGRAFIA I HISTÒRIA 
 
 
 
Núm. 1 
Dia: 11 de juliol de 2019 
Hora: 12:00 hores 
Lloc: Sala de Juntes 
 
 
Assistents 
Dr. Ricardo Piqueras Céspedes (president de la comissió) 
Sra. Àngels Ibáñez Andújar 
Dr. Daniel Piñol Alabart 
Dra. Gisela Ripoll López 
Dr. Carles Santacana Torres 
Dra. Maria Rosa Terés Tomàs 
Dr. Joan Tort Donada 
 
Absents: 
Sr. Pau Pujol Sans 
 
S’excusen: 
Dr. Oriol Beltran Costa 
Dr. Jaume Buxeda i Garrigós 
Sra. Pilar Gené Pinós 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
2. Valoració dels espais dels departaments 
3. Necessitats d’espais 2019-2020 
4. Torn obert de paraules. 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
El president de la Comissió obre la sessió amb la lectura i aprovació de l’acta anterior i s’aprova. Atès que 
en la proppassada reunió de la Comissió no es va nomenar el/la secretari/a de la Comissió es procedeix a 
nomenar a la Sra. Àngels Ibáñez com a secretària. 
 
 
2. Valoració dels espais dels departaments 

 
S’estudia l’ocupació dels diferents espais dels departaments segons l’Annex 1. Com a norma general, s’han 
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de fer constar també els contractats per la FBG i que ocupen espais als departaments. Atès que no tenim 
encara una informació completa i fiable seria adequat saber quin espai ocupen, quin contracte tenen i el 
termini de finalització del seu contracte. També s’ha de fer constar en l’apartat d’observacions del 
professorat emèrit la data de finalització del seu emeritatge. 
 

• Departament d’Antropologia Social: Queda lliure el despatx 3093 que la Dra. Susana Narotzky 
no necessitarà per a la seva recerca. 

• Departament d’Història de l’Art: No queda cap despatx vacant. 
• Departament de Geografia: 

o Despatx 3037: Actualment l’està ocupant el director de la Revista Geocrítica que ja està 
jubilat i només manté la codirecció de la revista amb el Dr. Joan Tort. Atès que ja no té cap 
vinculació amb la UB aquest espai ha de ser alliberat a partir del mes de setembre. 

o Despatxos vacants 3040 i 3064. 
o Es comenta que l’Institut de Recerca de l’Aigua que ocupava part del Laboratori de 

Climatologia se n’anirà a la Facultat de Química per canvi del seu coordinador. 
• Departament d’Història i Arqueologia: 

o Secció de Prehistòria i Arqueologia: Es comenta que hi ha persones que ocupen espais 
realitzant una tesi de màster, tenint una beca del govern xilè o un doctorat compartit amb 
el País Basc que no haurien de tenir-ne.  

o Secció d’Història Antiga i Ha.d’Amèrica i Àfrica: S’hauria d’aclarir la situació de la 
Celeste Muñoz que està consignada en dos despatxos, un d’Antropologia i l’altre d’Història 
Antiga i Ha. d’Amèrica i Àfrica.  

o Secció d’Historia Medieval, Ha. Moderna, Paleografia i Diplomàtica: El Dr. Antoni 
Riera Melis ha finalitzat el seu emeritatge per la qual cosa ha de deixar el despatx 1036. 

o Secció d’Història Contemporània i Món Actual: En aquesta secció es comenta el 
problema del Laboratori d’Història Contemporània i Cinema ja que la casuística dels 
especialistes de cinema en el departament fa que no es pugui oferir als estudiants la 
consulta del fons de la biblioteca especialitzada que hi ha al laboratori. S’ha de pensar si 
aquest fons s’hauria de traslladar a la biblioteca, per una banda i per l’altra, s’hauria de 
parlar amb en Magí Crusells per veure cap a on va també la revista de “Film i Història”. 

 
3. Necessitats d’espais 2019-2020 
 
El president passa a informar de les tres peticions que tenim actualment: 

• Petició d’un despatx per professorat extern del Màster de Turisme Urbà de la Dra. Lola 
Sánchez Aguilera: S’acorda assignar el despatx 3040 per a professorat extern de Geografia. 

• Petició d’un despatx de la Sra. Carme Riu i Martin del CEHI: La Sra. Carme Riu es va 
traslladar fa uns mesos al Pavelló de la República però per problemes diversos de salut i d’adaptació 
al nou espai i als seus companys demana de poder tornar a un despatx de l’edifici. La Sra. Àngels 
Ibáñez és l’encarregada de presentar aquesta petició com a cap.  

• Petició de la Inés Domingo: La Dra. Inés Domingo demana espais per a la gestió del seu projecte 
europeu. Contractarà dos postdoctorals durant tot els projecte a partir d’octubre; 1 llicenciat per 4 
anys, 2 postdoctorals de dos anys (2020) i 2 predoctorals de tres anys (al més aviat possible). Es 
comenta el tema amb el Dr. Carles Santacana i s’estudiarà la possibilitat d’atorgar l’antiga 
secretaria d’Història Moderna i un despatx més. 

 
4. Torn obert de paraules 
 
El Dr. Carles Santacana trasllada un prec de part del Dr. Oriol Beltran que no ha pogut assistir sobre el 
tema de tornar a estudiar les possibilitats d’incrementar la potència del WIFI a l’edifici ja que cada vegada 
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és més important tecnològicament. La Sra. Àngels Ibáñez comenta la problemàtica de la manca d’antenes 
al barri del Raval i que a l’edifici no es pot posar cap antena per proximitat a les escoles. Es comenta si 
podria ser situar-la en altre lloc com a la Universitat Ramon Llull del C/Valldonzella.  
 
El Dr. Daniel Piñol comenta que ja estan totes les aules assignades per al curs 2019-2020 tant de graus com 
de màsters inclús una petició d’un postgrau d’alimentació des del Campus de Torribera que també s’ha 
pogut atendre. 
 
La Dra. Rosa Terés comenta si hi ha possibilitat de moure alguns canons de les aules grans atès que la 
imatge en la pantalla es veu molt petita. La Sra. Àngels Ibáñez comenta que explicitin quines aules en 
concret s’hauria de fer la intervenció per analitzar les possibilitats. 
 
El/La president/a aixeca la sessió a les 14 h, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Àngels Ibáñez Andújar     Vist i plau 
     Dr. Ricardo Piqueras (President de la comissió) 
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